
STATUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 

MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 

z průběhu 94. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba 
ze dne 20.09.2018 

94. mimořádná chůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 20.09.2018 
v 10:00 hodin. Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Omluven: doc. Ing. Dagmar Válková, CSc., místostarostka Rady městského obvodu Poruba 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Přítomní: dle prezenční listiny- 1 O členů. 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 94. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba 
pověřil Ing. Mihálik, starosta, Mgr. Bajgarovou, místostarostku. 

Ing. Mihálik - na programu 94. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba 
je 33 řádných materiálů. 

Hlasování o programu 94. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba: 10-0-0 

Rekapitulace programu jednání 94. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba: 
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K jaké problematice Zn:Předkl. 
Pronájem části pozemku p. č. 894/29 v k. ú. Poruba, obec Ostrava, za 

17 
účelem umístění dětského hřiště 
Pronájem části pozemku p.č. 4423/1 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Stavba " Přeložení nadzemních tras: TRASA A: 1. část - úsek A -
Vřesinská x Sokolovská" - smlouva o služebnosti 
Stavba "Přeložení nadzemních tras 1. část úsek B Sokolovská x 

Svinovské mosty" - smlouva o služebnosti 
Stavba "Přeložení nadzemních tras: TRASA B: 1. část - usek - A -
Vřesinská x Sokolovská 
Stavba "Přeložení nadzemních tras: TRASA B - 3. část: úsek -
Provozní x točna Martinov" 
Zřízení budoucí služebnosti k částem pozemku p.č. 208211 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 
Dohoda o skončení nájmu bytu a záměry pronájmu bytů 
Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Dětská 
920, Ostrava-Poruba 
Záměr pronájmu bytu 
Žádost o skončení nájmu bytu v DPS dohodou 
Žádost o výměnu bytu v Domě s pečovatelskou službou ASTRA 
Dohoda o vzájemném započtení pohledávek a Smlouva o podmínkách 
poskytnutí nadační podpory na před-realizační přípravu projektu 
"Zámecký park" 
"Obec přátelská rodině 2018" - přijetí dotace z Ministerstva práce a 
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sociálních věcí 
Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě-Porubě - přijetí dotace z 
Operačního programu Životní prostředí 

Zadávací řízení veřejné zakázky: Rekonstrukce objektu na ul. 
Dělnické č.p. 411 na Komunitní dům seniorů. 

Zadávací řízení veřejné zakázky: Zajištění úklidových prací ve 
správních budovách včetně obsluhy vrátnic. 

Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 
Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové organizaci 
městského obvodu Poruba 
Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací městského 
obvodu Poruba 

· 

Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018 -
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód 
OŠKaVČ/0 

Platy ředitelů a ředitelek mateřských a základních škol, příspěvkových 
organizací zřizovaných statutárním městem Ostrava - městským 
obvodem Poruba 

Odkup parkovacího domu na ulici Dělnická 
Žádost o udělení výjimky podle Pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa č. 112018 pro zřízení vyhrazeného 
parkovacího místa pro osobu zvlášť tělesně postiženou s průvodcem 
Žádost o udělení výjimky podle Pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa č. 112018 pro zřízení vyhrazeného 
parkovacího místa pro osobu zvlášť tělesně postiženou s průvodcem 
Žádost o udělení výjimky podle Pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa č. 1/2018 pro zřízení vyhrazeného 
parkovacího místa pro osobu zvlášť tělesně postiženou s průvodcem 
Návrh rozpočtových úprav 
Přebytečný movitý majetek-I ks pianino zn. Petrof 
Změna organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu 
městského obvodu Poruba 
Informace o stavu šetření policejního orgánu ve vztahu k podanému 
trestnímu oznámení ohledně stavby silnice I/11 Prodloužená Rudná 
Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti 
Nominace na cenu Senior roku 2018 

Projednané informativní materiály: 
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Tisková oprava bodu 5) usnesení č. 3354/MRMOb1418/93 ze dne 12.

12 
9.2018 

Materiál č. 1 - Pronájem části pozemku p. č. 894/29 v k. ú. Poruba, obec Ostrava, 
za účelem umístění dětského hřiště 
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Ing. Malík- dle návrhu odboru výstavby a životního prostředí navrhuji doplnění nájemného 
ve výši 100,00 Kč/m2/rok. 
Ing. Mihálik- Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba se nekoval. Navrhuji 
doplnění návrhu usnesení v bodě 1) následovně: 

1) rozhodla 

nájemné: 100,- Kč/m2/rok, s tím, že nájemce uhradí bezdůvodné obohacení, jak je uvedeno 
v důvodové zprávě 
doba pronájmu: neurčitá, s jednoměsíční výpovědní dobou 
dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3369/MRMOb1418/94 

Materiál č. 2- Pronájem části pozemku p.č. 4423/1 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3370/MRMOb1418/94 

Materiál č. 3 Stavba "Přeložení nadzemních tras: TRASA A: 
1. část- úsek A - Vřesinská x Sokolovská"- smlouva o služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3371/MRMOb1418/94 

Materiál č. 4 Stavba "Přeložení nadzemních tras 1. část úsek B 
Sokolovská x Svinovské mosty" - smlouva o služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3372/MRMOb1418/94 

Materiál č. 5 Stavba "Přeložení nadzemních tras: TRASA B: 
1. část - usek - A - Vřesinská x Sokolovská 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3373/MRMOb1418/94 

Materiál č. 6 - Stavba "Přeložení nadzemních tras: TRASA B - 3. část: 
úsek - Provozní x točna Martinov" 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3374/MRMOb1418/94 

Materiál č. 7 - Zřízení budoucí služebnosti k částem pozemku p.č. 2082/1 
v k. ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3375/MRMOb1418/94 

Materiál č. 8 - Dohoda o skončení nájmu bytu a záměry pronájmu bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

IDasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3376/MRMOb1418/94 

Materiál č. 9 - Hlasování na shromáždění Společenství vlastníků jednotek Dětská 920, 
Ostrava- Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3377/MRMOb1418/94 

Materiál č. 10 - Tisková oprava bodu 5) usnesení č. 3354/MRMOb1418/93 ze dne 
12. 9. 2018 

Mgr. Fiala - v zásadě to není materiál, jedná se pouze o tiskovou opravu usnesení, o které 
se nemusí hlasovat. Jde o to, aby se vědělo, že nastala chyba, a že správné datum 
je 28.02.2019. 
Ing. Mihálik - v podstatě to nemělo být jako materiál, ale pouze jako informace pro Radu 
městského obvodu Poruba, že opravujeme chybu z minulého jednání Rady městského obvodu 
Poruba. 

Materiál č. ll - Záměr pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3378/MRMOb1418/94 

Materiál č. 12 - Žádost o skončení nájmu bytu v D PS dohodou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3379/MRMOb1418/94 

Materiál č. 13 - Žádost o výměnu bytu v Domě s pečovatelskou službou ASTRA 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3380/MRM0b1418/94 

Materiál č. 14- Dohoda o vzájemném započtení pohledávek a Smlouva o podmínkách 
poskytnutí nadační podpory na před-realizační přípravu projektu "Zámecký park" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3381/MRMOb1418/94 

Materiál č. 15 - "Obec přátelská rodině 2018" - přijetí dotace z Ministerstva práce 
a sociálních věcí 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3382/MRMOb1418/94 

Materiál č. 16 - Podzemní kontejnery na odpad v Ostravě-Porubě - přijetí dotace 
z Operačního programu Životní prostředí 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3383/MRMOb1418/94 

Materiál zvláštní povahy č. 17 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Rekonstrukce objektu 
na ul. Dělnické č.p. 411 na Komunitní dům seniorů. 

Ing. Stachura- je tato zakázka finančně krytá z rozpočtu? 
Mgr. Bajgarová - na poradě vedení jsme se domluvili, že veřejnou zakázku potřebujeme 
vyhlásit, abychom byli schopni sehnat dodavatele. Následně další Rada městského obvodu 
Poruba bude řešit zadání. Na městě je podána žádost o spolufinancování ve výši 50 %. Zbytek 
jde buď za námi, nebo se to může dokrýt v dalším období. 
Ing. Stachura- mě jde o technickou část. Když chceme vyhlašovat zakázku, tak to musíme 
mít něčím kryté? 
Mgr. Bajgarová- my na to financování máme a na městě je podána žádost o spolufinancování 
ve výši 50 %. 
Ing. Stachura- takže my to máme v našem rozpočtu rozpočtově kryté? 
Mgr. Bajgarová- my nemáme schválený rozpočet na rok, kdy se to bude realizovat. Ale jinak 
ano, finance na to máme, ale samozřejmě ideální by bylo, kdyby se peníze získaly jinou 
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formou. 
Ing. Mihálik - v důvodové zprávě je třeba doplnit čtvrtou pozici komise pro otvírání obálek 
posouzení hodnocení nabídek. Termín je 24.10.2018 v 10:01 hodin. 
Mgr. Fiala- je to elektronicky, takže se nikdo nebude muset nikde přesouvat. 
Ing. Mihálik - navrhuji doplnění komise následovně: 

4. člen- Mgr. Zuzana Bajgarová, místostarostka náhradník- Petr Zábojník, místostarosta 

Dle předloženého návrhu usnesení a upravené důvodové zprávy. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3384/MRMOb1418/94 

Materiál zvláštní povahy č. 18 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Zajištění úklidových 
prací ve správních budovách včetně obsluhy vrátnic. 

Ing. Mihálik- v důvodové zprávě je třeba doplnit obsazení čtvrté pozice komise pro otvírání 
obálek posouzení hodnocení nabídek. Termín je 25.10.2018 v 10:01 hodin. Je to opět 
elektroniky. Navrhuji doplnění komise následovně: 

4. člen- Mgr. Zuzana Bajgarová, místostarostka náhradník- Petr Zábojník, místostarosta 

Dle předloženého návrhu usnesení a upravené důvodové zprávy. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3385/MRMOb1418/94 

Materiál č. 19 - Návrh na vvdání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3386/MRMOb1418/94 

Materiál č. 20 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové organizaci 
městského obvodu Poruba 

Ing. Stachura - jsou nesrovnalosti v důvodové zprávě, kde je mimo Základní školy 
waldorfské za pronajímatele uvedena také Základní škola Porubská 823. 
p. Zábojník- to je překlep. 
Mgr. Bajgarová- správně je Základní škola waldorfská, tak jak je to uvedeno v usnesení. 
Mgr. Fiala- usnesení na důvodovou zprávu neodkazuje. 
Ing. Mihálik- bereme na vědomí chybu v důvodové zprávě, usnesení je v pořádku. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3387/MRMOb1418/94 
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Materiál č. 21 - Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací městského 
obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3388/MRMOb1418/94 

Materiál č. 22 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2018 - Komise 
pro školství, kulturu, sport a volný čas RMOb Poruba kód OŠKa VČ/O 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3389/MRMOb1418/94 

Materiál zvláštní povahy č. 23 - Platy ředitelů a ředitelek mateřských a základních škol, 
příspěvkoyých organizací zřizovaných statutárním městem Ostrava - městským 
obvodem Poruba -., 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3390/MRMOb1418/94 

Materiál č. 24- Odkup parkovacího domu na ulici Dělnická 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - jelikož důvodová zpráva je dosti strohá, chtěl bych 
se zeptat na nějaké bližší informace k této věci? 
Mgr. Bajgarová - jedná se o objekt v osobním vlastnictví, který je v současné době v dražbě. 
My jsme nejednali o odkupu, ale obrátil se na mě pan ředitel společnosti Ostravské 
komunikace, a. s. (dále jen OK), že by to odkoupili a začali by to pronajímat. Načež jsme 
se tam s Ing. Malíkem, místostarostou, s lidmi z odboru a se zástupci společnosti OK byli 
podívat. Myslíme si, že technický stav objektu je velmi špatný a bude potřebovat velmi 
výraznou rekonstrukci. Obecně lze předpokládat, že v současné době se do dražby, za tu cenu, 
která tam nyní je - 14 mil. Kč, nikdo nepřihlásí. Ale je možné; že ano. OK říkají, 
že i pro ně to je hodně, že si neumí představit, že s těmi investicemi by do toho šly. Lze 
předpokládat, že pokud se k dražbě nikdo nepřihlásí a ta cena půjde dolů, 
a nebo by měla spadnout na 50 %, tak už by to bylo k debatě. Samozřejmě i společnost OK, 
jakož to městská společnost, potřebuje i podporu ze strany města, aby do toho šla. Je to 
jádrové území městského obvodu Poruba. Z našeho pohledu jeden z mála realizovatelných 
projektů na parkovací objekt, který do toho jádrového území jsme schopni dostat 
a to samozřejmě ve vazbě na společnost SAREZA. Ten dopis je vlastně reakci na to, 
že bychom to chtěli podpořit, protože my úplně nebudeme mít fmanční prostředky, abychom 
to realizovali, ale OK ve spolupráci s městem by mohly. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 33911MRMOb1418/94 
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Materiál č. 25 - Žádost o udělení yýjimky podle Pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa č. 112018 pro zřízení vyhrazeného parkovacího místa 
pro osobu zvlášt' tělesně postiženou s průvodcem 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 201 1 Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  Omluven 
Petr Zábojník ANO 20 l l  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3392/MRMOb1418/94 

Materiál č. 26 - Žádost o udělení yýiimky podle Pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa č. 112018 pro zřízení vyhrazeného parkovacího místa 
pro osobu zvlášt' tělesně postiženou s průvodcem 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS.- chyba v důvodové zprávě a to na konci prvního odstavce, 
kde je uvedeno, že průkaz ZTP/P je platný do 13.11.1926. 
Ing. Mihálik - správně to bude do roku 2026, nicméně to nemění situaci, že žádost 
je v rozporu s našimi pravidly. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 l l  Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 201 1 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1  Omluven 
Petr Zábojník ANO 20 l l  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3393/MRMOb1418/94 

Materiál č. 27 - Žádost o udělení yýiimky podle Pravidel udělení souhlasu se zřízením 
vyhrazeného parkovacího místa č. 112018 pro zřízení yyhrazeného parkovacího místa 
pro osobu zvlášť tělesně postiženou s průvodcem 

8 



Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 9-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  Omluven 
Petr Zábojník ANO 20 ll  Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 3394/MRMOb1418/94 

Materiál č. 28- Návrh rozpočtových úprav 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3395/MRMObl418/94 

Materiál č. 29 - Přebytečný movitý majetek-1 ks pianino zn. Petrof 

Mgr. Bajgarová - my tady máme v poslední době podruhé, troufám si říct nějaký umělecký 
prvek, nedávno tady byly obrazy a teď tady je piano. A já si vůbec nejsem jistá, 
zda se to dá hodnotit podle zůstatkové hodnoty, podle nákupu. Doporučuji dát podnět, 
ať se to začne řešit. Protože např. obrazy a další věci mají nějakou uměleckou hodnotu a to se 
nedá řešit tady tím pohledem. Nejsem si jistá, že je to úplně správně. Účetně asi ano, 
i když kdo ví jestli. 
p. Zábojník- proč se to vyřazuje? 
Mgr. Novotný - na základě toho, že se objevila piana v ulicích, tak se objevil zájemce. 
Ale bylo mu nabídnuto piano, které je uloženo ve skladu. 
p. Zábojník- já navrhuji materiál stáhnout a oslovit nejdříve mateřské školy. 
Mgr. Bajgarová - v materiálu je uvedeno, že mateřské školy byly osloveny. Mě by spíš 
zajímalo, jestli to má nějakou uměleckou hodnotu. Obrazy jsme posledně věnovali muzeu, 
které si je vybralo pravděpodobně, protože mají nějakou hodnotu, což je v pořádku. 
Ale to teď budeme věnovat soukromé osobě. Já proti tomu v zásadě nic nemám, jenom 
si myslím, že principiálně by se měl k těmto věcem tenhle proces změnit. 
Ing. Mihálik- dle Mgr. Novotného, tajemníka, materiál snese odklad, proto navrhuji hlasovat 
o stažení materiálu "Přebytečný movitý majetek-I ks pianino zn. Petroť'. 

Hlasování: 10-0-0 

Materiál "Přebytečný movitý majetek-I ks pianino zn. Petroť' byl stažen z projednávání 
na 94. schůzi Rady městského obvodu Poruba konané dne 20.09.2018. 
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Materiál č. 30 - Změna organizacm struktury statutárního města Ostravv Úřadu 
městského obvodu Poruba 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS.- žádám o krátký komentář k tomuto materiálu. 
Mgr. Novotný- jedna se zaměstnankyň, která je na útvaru prezentace a působí v informačním 
centru, dělá různé grafické práce pro potřeby Úřadu městského obvodu Poruba (pozvánky, 
letáky, prezentace, diplomy, panely, infopanely, mapy atd.). To všechno je postupně 
v takovém objemu, že z časového hlediska to nelze zvládat v rámci její standardní práci jako 
takové. Výstupy mají pro nás použitelnou kvalitu, a pokud jsme dali dohromady ten přehled 
v kusech a za kolik bychom to asi pořídili, tak v tom rozsahu leden 
až do dnešního dne jsme v rozsahu cca na 415 tis. Kč. Čili tenhle ten zaměstnanec v podstatě 
je schopen se sám sebe ufinancovat tou úsporou zvenčí. Je to pro nás i úspora časová, 
Ílemusíme to zadávat ·a jsme. schopni s tím člověkem napřímo komunikovat. ' · '· 

p. Zábojník - my, jako odbor tuto paní využíváme velice hojně. Fakt je ten, že občas 
to má nějakou časovou prodlevu, ale to z toho důvodu, že paní nedělá pouze tuto propagační 
činnost, ale i práci na informačním centru. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - lze říci, že objem těchtó materiálu se zvýšil za nějaké 
období? 
p. Zábojník - ano 
Mgr. Novotný- postupně to i narůstá. 
Mgr. Bajgarová - ona nedělá věci, které byly dány historicky, dělá např. i věci projektové, 
grafiky, které byly viditelné např. na Sdílku, dnes jsou to informační panely u Duhy. 
Množství akcí, které se realizují se výrazně zvedl. Samozřejmě se klade důraz i na tu grafiku, 
nemůže si to dělat každý zaměstnanec sám. Nárůst byl 200%- 300% za dobu, kdy já jsem 
tady. Nereflektovalo se to vůbec a ona to opravdu nestíhá. My jsme díky tomu ve velkých 
časových prodlevách, a když potřebujeme něco opravit, tam se dělají korektury, tak to nemá, 
díky tomu času kvalitu, kterou bychom očekávali. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3396/MRMOb1418/94 

Materiál č. 31 - Informace o stavu šetření policejního orgánu ve vztahu k podanému 
trestnímu oznámení ohledně stavby silnice 1/11 Prodloužená Rudná 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3397/MRMOb1418/94 

Materiál č. 32- Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3398/MRMOb1418/94 

Materiál č. 33- Nominace na cenu Senior roku 2018 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 3399/MRMObl418/94 

Diskuze/připomínky: 

Ing. Mihálik - včera na Zastupitelstvu města Ostravy jsem zaznamenal, a trochu se mě dotkla 
výtka pana primátora, k promaměné šanci ohledně referenda k tramvaji, které jsme prý měli 
udělat dokonce se spojením s prezidentskými volbami. Žádám Ing. Stachuru, místostarostu, 
člena Zastupitelstva města Ostravy, aby podal další informace ze zasedání Zastupitelstva 
města Ostravy. 
Ing. Stachura- nic zásadního, co se týká našeho obvodu, tam již nebylo. Já jenom poprosím, 
abychom příště zkusili lobbovat za akci letní kino v Porubě, protože nebyla dána na seznam 
významných akcí, co se dělá obecně závaznou vyhláškou, a materiál číslo 16, 
který zastupitelstvo přes můj nesouhlas odsouhlasilo. A materiál byl v podstatě o tom, že jsme 
sice požádali v červnu, aby tam letní kino bylo zařazené, ať se nemusíme řídit 22:00 hodinou, 
ale nebyl nikdo, kdo by ho měl projednat. Příští rok se tyto akce budou dělat znovu obecně 
závaznou vyhláškou, měli bychom zkusit prosadit, aby tam to letní kino bylo zařazeno. 
Mgr. Bajgarová - to není úplně přesné, žádost na letní kino tam šla dva krát. Nebyla 
zařazena nikomu, ona se opakovala a nebyla schválena, protože převis akci, 
který je na požadavky, versus co oni tam zařazují, i na apel lidí, co si pořád stěžují, 
že je ve městě kravál, tak se to bude vždycky někde sekat. My jsme ty kina nakonec dělali. 
Městský obvod Ostrava- Jih se k tomu postavil tak, že ta kina vůbec nedělal. Někde to dělali 
jako my, že to vůbec neřešili. Všechny akce, protože to se netýká pouze letních kin, jsme 
schopni vyřešit. To je otázka toho příjmového zákona, který jde shora. 
p. Zábojník- to je problém i všech ligových zápasů klubu Arrows. 
Ing. Mihálik- v současné době se často píše, že v Porubě platí policejní hodina. Když jsme 
to schvalovali v radě, tak jsme si říkali, že to tam s vysokou mírou pravděpodobnosti zařazeno 
nebude. 
Ing. Stachura - proto říkám, že by měl pro to někdo, až bude po volbách, lobbovat, 
aby to tam příště zařazeno bylo. Protože tentokrát to byl takový marný boj z mé strany 
a zbytečně jsem apeloval. 
Mgr. Bajgarová- já jsem to nevěděla, ale každopádně si myslím, že principiálně je to hlavně 
o letním kinu, prostě ten zákon je nastaven špatně. Protože jsou daleko větší, výraznější akce, 
které se tam nedostanou. Pokud bych se na to měla dívat zcela objektivně, tak to letní kino ani 

pro mě není něco a já jsem to sama říkala, už když to předkládali. Kolegyně z odboru říkali, 
že to chtějí zkusit, že to nechtějí dělat bez povolení. Nakonec to udělali. Tady jsou 
i významnější akce, které to povolení nemají. Takže jde opravdu o principiální řešení na 
úrovni vlády. 

94. mimořádná schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 10:44 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 20.09.2018 

Zapsala: Ing. Pavla Majer�r vnitřních věcí 

f; ��\\ \l 
Ing. Petr Mihálik 

starosta městského obvodu Poroba 
Mgr. �uzana Bajgarová 

místostarostka městského obvodu Poruba 
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Příloha zápisu: 
1. Usnesení z 94. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované 

verzi (pouze pro členy Rady městského obvodu Poruba). 
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